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FORMANDENS BERETNING 

 

 

Ærede artillerister,  

 

Perioden siden den seneste ordinære generalforsamling (GF), som blev afholdt i juni 2019 

har været både travl og turbulent. Vi har været igennem en ekstraordinær GF i november 

2019 med henblik på at ændre foreningens navn til Danske Artilleriforening samt en 

modernisering af foreningens vedtægter. Samtidig ramte COVID-19 os alle, hvilket bl.a. er 

årsagen til, at dette års ordinære GF først afholdes nu.  

 

Bestyrelsen har i det forgangne år forsøgt at fortsætte den livgivende førstehjælp, som GF 

tilbage i 2018 pålagde bestyrelsen at arbejde på. Bestyrelsen mødes ca. 1 gang om 

måneden. Et møde var et fysisk møde og resten VTC. Bestyrelsen har siden sidste ordinære 

GF mistet to bestyrelsesmedlemmer; Torbjørn Fristed og senest Niels Søby Løvendahl.   

 

Siden den ordinære GF i juni 2019 har foreningen 28. november 2019 gennemført 

ekstraordinær GF og et medlemsarrangement i Oksbøl med emnet Nye trusler og 

digitalisering af kamppladsen. 5. marts 2020 havde vi et medlemsarrangement på Hærens 

Officersskole med emnerne Nye trusler og en beretning om ildstøtte i Ukraine. Og 

umiddelbart før dagens GF fik vi af den amerikanske hærattaché et bud på, hvor det 

amerikanske artilleri bevæger sig hen. Arrangementerne har i snit haft maksimalt 20 

deltagere inkl. bestyrelsen.  

 

Deltagerne i vores arrangementer er tilfredse med temaerne, men desværre afstedkommer 

de ingen debat eller diskussion på foreningens Facebook side.  

 

Som jeg nævnte i min beretning d. 13. juni 2019, ville bestyrelsen når året var gået, 

evaluere tilslutningen til foreningen. Der er vi ikke helt endnu, men som det fremgår af 

dagsordenen, vil vi gerne igangsætte en diskussion af foreningens fremtid, således at vi evt. 

på næste års GF kan tage en endelig beslutning om foreningens fremtid.  

 

Dette afslutter min beretning.        


